
Záznam
zo zasadnutia legislatívno-právnej komisie MsZ Galanta

konaného dňa 7. septem bra 2016

Prítomní: viď prezenčná listina
Neprítomní-ospravedlnení: Mgr. PhDr. Zuzana Tománková Miková, PhD., MPH, Mgr. Marta
Vajdová, JUDr. Ing. Arpád Barczi

Program:

1. Otvorenie
2. Návrh VZN .../2016 o zákaze prevádzkovania niektorých hazardných hier na území mesta Galanta
3. Návrh VZN ..72016 o zmenách názvov ulíc
4. Zmeny a doplnky Rokovacieho poriadku
5. Návrh VZN ..72016 o verejných uznaniach
6. Návrh Štatútu GN/GÚ
7. Rôzne

*

Predseda komisie informoval prítomných, že okrem plánovaných bodov bol dodatočne predložený 
ešte jeden materiál -  „Smernica o povoľovaní reklamných stavieb na území mesta Galanta“. 
Predložilo ho Oddelenie rozvoja mesta MsÚ Galanta. Vedúca oddelenia, Ing. Z. Kopasová 
informovala prítomných, že pôvodne to malo byť všeobecne záväzné nariadenie, avšak kvôli 
protestom niektorých reklamných agentúr materiál bol stiahnutý z rokovania mestského zastupiteľstva 
a mesto pripravilo vnútornú smernicu, ktorá by regulovala umiestňovanie reklám na nehnuteľnostiach 
vo vlastníctve mesta. Keďže legislatívno-právna komisia nemá vo svojej pracovnej náplni posudzovať 
interné smernice mesta, členovia jednomyseľne hlasovali za to, aby predmetný materiál nebol 
zaradený do programu rokovania.

1. Návrh VZN ..72016 o zákaze prevádzkovania niektorých hazardných hier na území mesta 
Galanta

Materiál uviedol Ing. Juraj Srnka, PhD., vedúci finančného a majetkového oddelenia MsÚ. Potom 
nasledovala rozprava.
JUDr. E. Zuzáková -  narúša sa verejný poriadok?
Ing. Srnka -  text petície bol sformulovaný v tom zmysle, že áno -  narúša sa 

Uznesenie:

Legislatívno-právna komisia MsZ Galanta jednomyseľne odporúča materiál predložiť na rokovanie 
Mestského zastupiteľstva Galanta.

2. Návrh VZN ..72016 o zmenách názvov ulíc

Materiál uviedla Mgr. Z. Morovičová, vedúca odd. všeobecnej a vnútornej správy MsÚ Galanta. 
Informovala prítomných, že v nasledujúcich dňoch si mesto vyžiada stanovisko MV SR ohľadne 
formy používania názvov ulíc v dokladoch, keďže v nich sú uvedené adresy bez slova „ulica“ 
a nutnosť výmeny dokladov u občanov by pravdepodobne vyvolala veľký protest.
Mgr. M. Psota, prednosta MsÚ poznamenal, že cieľom tohto VZN je  dať názvy ulíc do súladu 
s pravidlami slovenského pravopisu a s platnou legislatívou. Je vhodné obdobie na tieto zmeny, keďže 
v tomto roku sa nekonajú žiadne voľby.

i



Druhý problém: ulica Šaľská by sa mala zmeniť na ulicu Šaliansku a ulica Esterházyovcov na ulicu 
Esterháziovcov -  teda namiesto „y“ písmeno „i“ .
Ing. Z. Horváth, predseda LPK -  je toho názoru, že priezvisko sa nemôže meniť.
Mgr. Iványi -  tiež sa mu nezdá, že by sa v priezvisku Esterházy mohlo písmeno „y“ zmeniť na „i“. 
Bolo by vhodné si vyžiadať odborné stanovisko Slovenskej akadémie vied.
Ing. Z. Elorváth -  aké sú prípadné dopady, ak by sme to teraz neriešili? Sú nejaké sankčné postihy? 
Mgr. M. Psota -  smerové tabule v meste budú vymenené -  bude všade doplnené slovo „ulica“ . Ak sa 
toto VZN neschváli, minimálne register adries nebude v súlade so systémami. Termínovo máme dané 
iba opravu ulíc Šalská a Esterházyovcov -  do konca septembra, ináč mesto dostane pokutu.
Ing. Horváth -  treba počkať na oficiálne stanovisko Ministerstva vnútra SR ohľadne formy používania 
názvov ulíc v dokladoch.

Uznesenie:

Legislatívno-právna komisia MsZ Galanta jednomyseľne odporúča, aby mesto vyžiadalo odborné 
stanovisko Jazykovedného ústavu Slovenskej akadémie vied ohľadne názvu Ulice Esterházyovcov. 
Legislatívno-právna komisia súhlasí s názvami troch nových ulíc: Višňová, Liesková, Rezedová. 
Legislatívno-právna komisia odporúča počkať na oficiálne stanovisko odborníka MV SR ohľadne 
formy používania názvov ulíc v dokladoch.

3. Zmeny a doplnky Rokovacieho poriadku Mestského zastupiteľstva Galanta

Materiál uviedla Mgr. Morovičová. Potom nasledovala rozprava.
Ing. Horváth -  ak zo zasadnutia vyjde predsedajúci, mal by určiť svojho zastupujúceho -  aj na toto by 
bolo dobré myslieť
Mgr. Iványi -  prerušenie rokovania o 22.00 -  na zváženie, či by sa nemal dokončiť aspoň začatý bod 
Mgr. Brincková Korená -  čl. 20 ods. 2 -  primátor musí svoje rozhodnutie odôvodniť vecne

Uznesenie:

Legislatívno-právna komisia MsZ Galanta jednomyseľne odporúča predložiť materiál na rokovanie 
MsZ Galanta s nasledovnými pripomienkami:

1. Čl. 8a -  Prerušenie zasadnutia mestského zastupiteľstva:

- vypustiť bod a), text znie: „1) Zasadnutie mestského zastupiteľstva primátor mesta alebo 
predsedajúci zasadnutia preruší, ak sa na tom uznesie mestské zastupiteľstvo, pričom takýto návrh 
môže byť prijatý až po 20:00 hodine rokovacieho dňa. “

2. v bode 2) čl. 8a v poslednej vete za písmeno 7 dať bodku:... „sa uskutoční 7. pracovný deň “...

3. čl. 20 ods. 2 v poslednej vete doplniť slovo „vecne“ -  „Akprimátor mesta využije svoje právo dané 
ustanovením § 13 ods. 6 zákona o obecnom zriadení a pozastaví výkon uznesenia mestského 
zastupiteľstva, svoje rozhodnutie vecne odôvodní.

4. Návrh VZN .../2016 o verejných uznaniach

Materiál uviedla Mgr. L. Gešková, vedúca oddelenia spoločenských služieb. Potom nasledovala 
rozprava.
Mgr. Iványi -  športovec roka -  nemal by byť iba jeden?
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Uznesenie:

Legislatívno-právna komisia MsZ Galanta jednomyseľne odporúča predložiť materiál na rokovanie 
Mestského zastupiteľstva Galanta, avšak dáva na zváženie prehodnotiť vysoký počet športovcov roka 
v jednotlivých kategóriách.

5. Návrh Štatútu GN/GÚ

Materiál uviedol Mgr. Psota. Informoval prítomných, že komisia kultúry a medzimestských vzťahov 
odporučila predložiť štatút na rokovanie MsZ bez pripomienok.
Mgr. Brincková Korená -  kto doplní bodky v texte?
Mgr. Psota -  poslanci
Ing. Horváth -  čl. 2 ods. 5 -  ako zabezpečiť to, aby dotyčná osoba mala možnosť v zmysle tlačového 
zákona reagovať na daný článok v tom istom čísle novín?
Mgr. Psota -  oprava sa môže uverejniť až po zverejnení novín, teda v ďalšom čísle.
Ing. Horváth -  nesúhlasí. Redakčná rada môže osloviť dotknutú osobu, aby sa mohla vyjadriť aj ona. 
Mgr. Iványi, Ing. Horváth -  chýba spôsob výberu redaktora, členov redakčnej rady.

Uznesenie:

Legislatívno-právna komisia jednomyseľne odporúča prepracovať návrh Štatútu GN/GÚ, a v súlade 
s uznesením MsZ Galanta zapracovať do materiálu ustanovenia o transparentnom výbere redaktora 
a členov redakčnej rady GN/GÚ.

6. Rôzne

Mgr. Iványi -  aj keď komisia sa rozhodla, že nebude rokovať o internej smernici mesta o povoľovaní 
reklamných stavieb, chcel by poznamenať, že v texte sú nejaké nezrovnalosti a chyby, napr. odkazy 
pri zákazoch nie sú presné.

zapísala: Ingrid Szabó, 
tajomníčka komisie

v Galante dňa 7.9.2016

Ing. Zoltán Horváth 
predseda komisie
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